
Van: Bakker de E.  

Verzonden: dinsdag 13 november 2018 21:54 

Aan: Commissie BiZa 
Onderwerp: Reactie op nieuws Vestia 

 

Besten, 

 

Namens Sandra Beckerman (SP) wil ik graag een brief van de minister van BZK vragen met 

een reactie over mogelijke fraude bij Vestia en wat dit kan betekenen voor hun huurders. 

 

Bron: https://www.ad.nl/rotterdam/onderzoek-naar-fraude-door-medewerkers-

vestia~a73d01c0/ 

 

 

Vriendelijke groet, 

 

Eva de Bakker 

 

Fractiemedewerker SP Tweede Kamer, volkshuisvesting en buurten 

 

www.sp.nl/wonen 
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